
   

 

   

 

Skånes Orienteringsförbund 
Styrelsemöte 6/2024 - Protokoll 

 

Tid och plats:   2024-10-02 kl. 18:00 

Digitalt via Teams 

Närvarande: Anne Udd, Sven-Inge Svensson, Sandra Sörensen, Mats Orrhede, 
Roger Klotz, Malin Ågren, Joel Börjesson Eriksson (protokollförare), 

Från valberedningen: Britt Forsell Pirozzi och Bengt Larsson 

Frånvarande Håkan Axelsson 

 

  § 71   Mötets öppnande 

  Ordförande förklarade mötet öppnat. 

  § 72   Fastställande av dagordning 

  Vi byter ordningsföljd på punkt 74 och punkt 75.  

  § 73   Val av protokolljusterare 

  Mats Orrhede utsågs att justera dagens protokoll 

  § 74   Valberedning 

  Valberedningen presenterade situationen, de har inte påbörjat något arbete ännu. 

Några funktionärer har anmält att de vill avgå. Ungdomskommittén, Junior & utv 

kommittén kommer behöva nya funktionärer. Det finns en vakant plats i 

tävlingskommittén, fyrklubbsansvarig, blir ev. annat upplägg. Valberedningen ska 

meddela kandidater till funktionärsvalsmötet senast 15 november. Joel skickar 

årshjulet och tidsplanen till valberedningen. 

  Styrelsen: Sandra vill avgå ur styrelsen på årsmötet, kan ev. tänka sig stanna 

kvar i tävlingskommittén. Anne kommer att avgå som ordförande på årsmötet, 

men kan tänka sig att fortsätta i Kart & markkommittén. 

 

  



   

 

   

 

  § 75   Föregående mötesprotokoll, 5/2024 

  Föregående mötesprotokoll Godkändes. Vi bestämmer att vi tar upp 

medlemsavgifter på nästkommande styrelsemöte. 

   

  § 76   Hittaut & Unga Hittar ut 

  Barnens parkfestival i Malmö, 1000 unika deltagare, 1600 starter på Labyrint-OL 

och 250st provade på en TempO Station i ett miniatyrlandskap uppbyggt på ett 

bord. Det var även ett Hittaut-släpp i samband med parkfestivalen och det 

lämnades ut många Hittaut-kartor över slottsparken som sitter ute till 31 oktober. 

SkOF arbetsgrupp fanns på plats med hjälp av Malmö OK som ställde upp med 

5st funktionärer. Malmö Stad ställde upp med tält, personal som servade med mat 

och vakter som höll ordning under natten. Mycket trevlig och lyckad aktivitet som 

vi tar med oss lärdomar ifrån. Robert Brodén från Postkodlotteriets stiftelse var 

där och var positiv till vad vi åstadkommit med projektet. Arbetsgruppen ska 

uppvakta honom igen för att se om det finns möjlighet för ett fortsatt samarbete 

och ett nytt projekt. 

  Unga hittar ut har en kvarvarande aktivitet i Simrishamn och sen är det bara kvar 

att skriva slutrapport. 

  Andra Hittautprojekt är i planeringsfasen inför nästa år. 

  Några projekt har som målsättning att samarbeta med varandra under nästa år. 

   

  § 77   Fyrklubbs 

  Bra tävling överlag, fin arena och bra väder, arrangörerna är nöjda. Joel hade 

kontakt med Nelking och tävlingsledaren men behövde inte göra nämnvärt 

mycket inför tävlingen. Speakersystemet var inte så bra, dåliga högtalare på IP 

Skogen. Klasserna avslutades inte samtidigt, många kom i mål väldigt sent, 

behövs göras en startplanering för stora klasser så det inte blir så stora 

tidsskillnader. Lite sämre utbud i markan, mycket tog slut innan tävlingen var över. 

Årets arrangör och nästa års arrangör ska ha överlämningsmöte. Vi följer den nya 

planen som vi kommit överens om. Nästa års arrangör aviserade att de har 

bekymmer med att lösa dusch. 

   



   

 

   

 

  § 78   Höstträffen 23 november 

  Vi kör på liknande upplägg som förra året. Ska lägga till att Kart & Mark ska vara 

med på höstträffen i år medan banläggarkonferensen vill ha sin ett annat datum. 

Det blir utbildningar på eftermiddagen, ungdomsträning och enklare 

arrangemangsutbildning. 

  Joel ändrar i inbjudan till kortare lunch, utbildningen kan börja 13:00 

  Vi ska fundera vidare på prissättningen. 

  Vi kör anmälan via Eventor, sista anmälan 12/11. 

  Joel skriver klart inbjudan och skickar ut till styrelsen  för godkännande innan han 

öppnar anmälan. Joel kollar med Magnus på RF-Sisu om huruvida de vill närvara 

på höstträffen och om de kan stötta med lokalkostnaden som tidigare. Joel kollar 

med kommittéer om deras behov under höstträffen. 

   

  § 79   Bidragsansökningar 

  Projektansökningarna har skickats ut till kommittéerna för synpunkter, ska 

uppdatera några redaktionella ändringar och felstavningar sen är vi redo att 

skicka in ansökningar till olika finansiärer, stiftelser och riksidrottsförbundet. 

  Ansökningarna behöver gå iväg för att få besked tidigt för att kunna finansiera 

bl.a. anställningar nästa år. 

   

  § 80   Ekonomisk rapport 

  Joel presenterade ekonomiläget, känslan är att det kommer bli ett plusresultat. Vi 

har fått in verksamhetsstödet från RF-Sisu och ett positivt besked om ökat OF-

Bidrag. Inkomsten via arrangemangsskatten är över förväntan eftersom vi har fler 

startande på skånska tävlingar. Det är svårt att göra en tydlig ekonomirapport för 

att visa ett rättvisande läge, Joel gör ett nytt försök att få budget vs utfall att gå 

jämt upp med resultaträkningen och skickar ut till styrelsen för godkännande. 

   

  § 81   Inkomna skrivelser 

  Det blir en del fel vid hanteringen av DM-plaketter. Joel ser över om det finns 

något enklare sätt att lösa det på, kollar hur andra distrikt löser problemet. Vi 

diskuterar det vidare på nästa styrelsemöte. 



   

 

   

 

   

  § 82   Övriga frågor 

  Precis som Helsingborgs SOK tidigare gjort kommer nu även Malmö OK starta 

upp Hitta hem i utsatta områden i samarbete med SOFT. 

   

  § 83   Rapporter, ordförande, kommittéer och administratör 

  Ordförande: Anne har deltagit i SOFTs distriktsmöte där bl.a. aktuella remisser 

togs upp. 

  Ungdom: Det har varit intensivt med aktiviteter en tid, GM, teknikläger, USM och 

Älgots Hälg. Stora framgångar, framförallt på USM med flera medaljer till skånska 

löpare. Ungdomskommittén fortsätter ordna välorganiserade och roliga resor för 

ungdomarna. Älgots Hälgen hade 300 övernattande på skola i Örkelljunga, flera 

från andra distrikt tycker att det är ett roligt upplägg och deltar. Kommittén har 

börjat med sin planering och har ett program klart inför nästa år. Det som inte är 

planerat ännu är en träningsresa på sommaren och de vill gärna se någon extra 

tävling under hösten nästa år som kan ingå i ungdomsserien 2025. 

  Kart & Mark: Har haft intern  mailväxling kring remissen om kartkontroll. 

Informerar om nya reservat som ev. kan beröra klubbar. Det finns ett önskemål att 

kommittén uppvaktar Länsstyrelsen i denna fråga, bl.a. kring hur 

reservatsbestämmelser formuleras.  

  Behövs det så många reservat? Vi vill ha tillgång till skog men reservaten hindrar 

oss från att vistas där även om många av reservaten är för att skydda mot 

exploatering så att människor kan utnyttja skogen. Vi som sköter oss får lida för 

att andra aktörer som inte ansöker om tillstånd missköter sig. 

  PreO: Arbetet pågår som vanligt. OK Gynge arrangerade ett välarrangerat PreO 

DM i Lönsboda med 53 startande. Pan-Kristianstad arrangerar en vanlig PreO 19 

oktober och FK Göingarna ska arrangera en Fyrklubbs PreO 20 oktober. 

  MTBO: Har haft ett välarrangerat DM i Bockeboda. Mycket positiv feedback men 

kanske lite väl långa banor. Tävling i Orup blir inställd, det blev för mycket jobb 

med att få till kartan. Haft planeringsmöte inför svenska cupen nästa år. 

Kommittén hade träffade representanter från Tormestorps IF, Hässleholms OK 

och Lunds OK.  



   

 

   

 

  Tävling: Nästa möte i slutet av november. De har jobbat med ett PM för 

bankontroll och tävlingskontroll, som ska fungera som en checklista. Kommittén 

kollar så att man hänvisar till rätt och hjälpliga dokument på hemsidan.  

  Junior & Utveckling: Baltic cup och resa till Tjeckien närmar sig, lågt intresse 

med några dagar kvar till sista anmälan. Offerter intagna för resekostnader. 

Kommittén har inte haft möte på ett tag men det är dags att prata ihop sig inför 

kommande aktiviteter. 

  Kansli: mycket jobb, många bollar i luften. Har gått ner i anställningsgrad från 

75% till 50%. Fortsätter med vanliga arbetsuppgifter och ser vad som inte hinns 

med. Joel har dialog med Anne om arbetsbelastningen blir för hög. 

   

  § 84   Nästa Styrelsemöte 

  På kulturhuset Anders i Höör 6 november kl.18:30. Joel fixar fika. 

  § 85   Avslutning 

  Ordförande tackade och avslutade mötet. 

 

 

Justeras      Justeras          Vid protokollet 

 
_________________ _________________ _________________  

Anne Udd Mats Orrhede Joel Börjesson Eriksson 
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